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Protokół Nr LIV/2022 

z Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 29 grudnia 2022 r. 

  

LIV Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod przewodnictwem pana 

Adama Opałki– Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - 

rozpoczęła się o godz. 16.00 i trwała do godz. 16.50. 

W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 13 radnych, wobec 

czego Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są nagrywane 

i transmitowane w Internecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej dotyczącej 

nagrywania obrad Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń. 

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji 

przedstawia się następująco: 

 
1) Otwarcie. 

 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

3) Przyjęcie Protokołu Nr LIII/2022 z LIII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 71/2022). 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 72/2022). 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022  (Druk Rady Miasta Nr 73/2022). 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zadania w zakresie obsługi osób 

nietrzeźwych z Gminy Miasto Łańcut (Druk Rady Miasta Nr 65/2022). 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/191/2009 Rady Miejskiej 

w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składniki wynagrodzenia, zmienionej uchwałą Nr XV/103/2019 

z dnia 30 września 2019 r. w sprawie zmiany uchwały  Nr XXVII/191/2009 Rady 

Miejskiej  w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za 
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warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia (Druk Rady 

Miasta Nr 68/2022). 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

położonej przy zbiegu ulicy Józefa Piłsudskiego i Jana Cetnarskiego  (Druk Rady 

Miasta Nr 69/2022). 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do  uchwały Nr LII/361/2022 

Rady Miasta Łańcuta z dnia 5 października 2022 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych  i dworca autobusowego, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto Łańcut, udostępnionych dla operatorów 

i  przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (Druk Rady 

Miasta Nr 70/2022). 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (Druk Rady Miasta Nr 74/2022). 

 

12) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Kontynuując, Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że stosownie do art. 20 ust. 1 pkt 

1a ustawy o samorządzie gminnym, Rada może wprowadzić zmiany w porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i zapytał, czy są 

jakieś propozycje zmian do ustalonego porządku obrad. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, ani wniosków o zmianę  porządku obrad. 

 

W związku z brakiem propozycji zmian, Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 

głosownie porządek obrad za przyjęciem którego głosowało 13 radnych, nikt nie był 

przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że 

porządek obrad LIV Sesji Rady  Miasta został przyjęty. 

 

Ad.3 

Przyjęcie Protokołu Nr LIII/2022 z LI Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że stosownie do zapisów Statutu Miasta 

Łańcuta radni w obowiązującym terminie, nie zgłosili żadnych wniosków do Protokołu 

Nr LIII/2022  z LIII Sesji Rady Miasta Łańcuta, w związku z czym protokół został 

przyjęty.  

 

Ad.4  

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta 

na rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 71/2022). 

 



3 

 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2022, wraz z autokorektą dotyczącą zwiększenia planu dotacji podmiotowej dla 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w wysokości 20 000, 00 – dział 921, rozdział 92116 

paragraf 2480.w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja Helbin 

Skarbnik Miasta. Zaprezentowany projekt uchwały wprowadza następujące zmiany: 

 

1) Zwiększa się dochody bieżące i majątkowe budżetu o kwotę  267 311,00 zł   

i zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 157 252,00 zł jak w tabeli Nr 1, 

 

2) Zwiększa się wydatki bieżące i majątkowe budżetu o kwotę 267 311,00  zł, 

i zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 157 252,00 zł 

 

3) Dokonuje się przeniesień wydatków bieżących i majątkowych budżetu na kwotę  

202 000,00 zł, 

 

4) Zestawienie zmian w pkt 2 i 3 niniejszego paragrafu zawiera tabela Nr 2. 

 
5)  Dokonuje się zmiany planu dotacji podmiotowych dla jednostek sektora         

finansów publicznych jak w Załączniku Nr 1. 

 
6) Dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków gromadzonych na 

wydzielonym rachunku przez jednostki oświatowe jak w Załączniku Nr 2. 

 

W dalszej kolejności, pani Skarbnik szczegółowo omówiła działy budżetu miasta 

w których, dokonywane są ww. zmiany z podaniem szczegółowych kwot i zakresu 

zadań planowanych do realizacji w ramach przeniesień.  Poinformowała, ze Gmina 

Miasto Łańcut otrzymała: 

- dotację celową w wysokości 19 000 zł z Wojewódzkiego  Funduszu Ochrony 

Środowiska z przeznaczeniem na wykonanie cięć pielęgnacyjnych 

- dotację od Ministerstwa Sprawiedliwości w kwocie 5 000 zł, która zostanie 

przeznaczona na siatkówkę w ramach programu przeciwdziałania przyczyny 

przestępczości, 

- dotację z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 70 000 zł, która zostanie 

przekazana na zakup certyfikowanych koszy do gry w koszykówkę.   

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2022, 

została podjęta i otrzymała Nr LIV/374/2022. 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 72/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łańcuta, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco:  

 

Niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany w zakresie: 

 

1. Wykazu przedsięwzięć – Załącznik Nr 2, 

 

2. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036. 

 

Ad 1. 

W związku z przyznaniem dofinansowania dla projektu „Dostępny samorząd-granty” 

w ramach którego realizowane będzie przedsięwzięcie pn. „Poprawa dostępności 

usług publicznych Miasta Łańcuta”. W związku z brakiem możliwości realizacji 

zadania dotyczącego wydatków bieżących w 2022 r. środki zostają przesunięte do 

realizacji na rok 2023. 

 

Wydatki majątkowe (poz.1.1.1.3) 

limit wydatków w 2022 r. wynosi –           0,00 zł 

limit wydatków na 2023 r. wynosi – 49 140,00 zł 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łańcuta, została 

podjęta i otrzymała Nr LIV/375/2022. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022  (Druk Rady Miasta Nr 73/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja 

Helbin Skarbnik Miasta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się 

następująco: 

Wydatki, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 dotyczą 

następujących zadań:  

 

1) Rozbudowa ul. Wandy Rutkiewicz. 

Musiała zostać zmieniona koncepcja projektowa odnośnie projektu odwodnienia 

drogi ze względu na problemy techniczne i brak zgody GDDKiA na odprowadzenie 

wód deszczowych do kanalizacji deszczowej w drodze krajowej nr 94. 

 

2) Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 881. 

Opóźnienie wynika z przeciągającej się procedury uzyskania decyzji w sprawie 

pozwolenia wodnoprawnego. 

 

3) Rewitalizacja Rynku w Łańcucie  

W wyniku przeprowadzonych badań archeologicznych prowadzonych na terenie  

plant miejskich ujawniono znaczną ilość materiałów metalowych, ceramiki, szkła. 

W przypadku materiału metalowego - konserwacja ponad 300 sztuk zabytków,  

w różnym stanie zachowania nie jest możliwa do wykonania w ciągu miesiąca czasu. 

Po wykonaniu konserwacji do każdego zabytku należy wykonać jego analizę, znaleźć 

porównania, literaturę, wykonać jego pełny opis. A nie jest to możliwe przed 

wykonaniem konserwacji, bo w przeważającej części materiału metalowego nie 

wiemy, co znajduje się pod korozją. W przypadku materiału ceramicznego i 

szklanego - wymagana jest nie tylko analiza pozyskanego materiału, czyli znalezienie 

analogii, wykonanie rysunków, zdjęć, ale znalezienie odpowiedzi na to, dlaczego te 

a   nie inne zabytki znalazły się w tym miejscu. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2022, została podjęta i otrzymała Nr LIV/376/2022. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania zadania w zakresie obsługi osób 

nietrzeźwych z Gminy Miasto Łańcut (Druk Rady Miasta Nr 65/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania zadania w zakresie obsługi osób 

nietrzeźwych z Gminy Miasto Łańcut, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, 

przedstawiła Pani Ewa Wolińska Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Zdrowia. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Niniejszy projekt uchwały jest kontynuacją dotychczasowej współpracy z Gminą 

Miasto Rzeszów  w zakresie partycypacji w kosztach związanych  ze  sprawowaniem 

opieki nad osobami nietrzeźwymi, dowiezionymi z terenu naszego miasta do Izby 

Wytrzeźwień w Rzeszowie. Corocznie, na podstawie zawieranego porozumienia 

międzygminnego, udzielana jest Gminie Miasto Rzeszów dotacja celowa. 

Środki finansowe na powyższe zadanie, zabezpieczone zostały w budżecie 

Miasta Łańcuta na 2023 rok, w dziale związanym z realizacją zadań Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniem Narkomanii. 

Proponowana kwota dotacji na 2023 rok, w wysokości 15 tysięcy złotych, 

została wyliczona na podstawie iloczynu opłaty za pobyt w tej placówce (w wysokości 

ustalonej przez Radę Miasta Rzeszowa) oraz średniej liczby osób nietrzeźwych 

dowiezionych z terenu naszej gminy (tych którzy nie uiściły opłaty za pobyt) z okresu 

trzech ostatnich lat. 

W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przekazania zadania w zakresie obsługi osób nietrzeźwych z Gminy 

Miasto Łańcut, została podjęta i otrzymała Nr LIV/377/2022. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/191/2009 Rady Miejskiej 

w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składniki wynagrodzenia, zmienionej uchwałą Nr XV/103/2019 

z dnia 30 września 2019 r. w sprawie zmiany uchwały  Nr XXVII/191/2009 Rady 

Miejskiej  w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia (Druk Rady Miasta Nr 68/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/191/2009 Rady Miejskiej 

w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składniki wynagrodzenia, zmienionej uchwałą Nr XV/103/2019 

z dnia 30 września 2019 r. w sprawie zmiany uchwały  Nr XXVII/191/2009 Rady 

Miejskiej  w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
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niektórych innych składników wynagrodzenia, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, 

przedstawiła Pani Ewa Wolińska Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Zdrowia. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Zgodnie z art.30 ust 6 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela 

(Dz.U. z 2021 poz. 1762 ze zm.) organ prowadzący szkołę będący jednostka 

samorządu terytorialnego uwzględniając przewidywaną strukturę zatrudnienia, 

określa dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego regulamin 

wynagradzania, który określa wysokość i warunki przyznawania dodatków za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, a także innych 

składników wynagradzania nauczycieli. 

W związku z nowelizacją przepisów – Karty Nauczyciela, wprowadzonymi 

z dniem 1 września 2022 r. ustawą z dnia 5 sierpnia 2022 r. o zmianie ustawy – Karta 

Nauczyciela oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2022 r. poz. 1730), gdzie min. 

została wprowadzona funkcja mentora, należało zmienić obecnie obowiązującą 

Uchwalę Nr XXVII/191/2009 Rady Miejskiej w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. 

w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składniki wynagrodzenia, 

zmienionej uchwałą Nr XV/103/2019 z dnia 30 września 2019 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVII/191/2009 Rady Miejskiej w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. 

w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia 

i dostosować jej zapisy do obowiązującego prawa. Proponowaną zmianą wprowadza 

się funkcję mentora i wynagrodzenie dla nauczyciela pełniącego tę funkcję 

w wysokości 100 zł. 

 

Zgodnie z art.30 ust 6a ustawy z dnia 26 stycznia 1082 r. – Karta Nauczyciela, 

projekt uchwały podlegał uzgodnieniu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi 

nauczycieli. Ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego – Okręg Podkarpacki spisano 

protokół rozbieżności stanowisk co do zapisów projektu uchwały, natomiast 

Organizacja Międzyzakładowa NSZZ ,,Solidarność” Pracowników Oświaty 

i Wychowania w Rzeszowie go uzgodniła. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/191/2009 Rady Miejskiej w Łańcucie z dnia 

29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składniki wynagrodzenia, zmienionej uchwałą Nr XV/103/2019 z dnia 

30 września 2019 r. w sprawie zmiany uchwały  Nr XXVII/191/2009 Rady 

Miejskiej  w Łańcucie z dnia 29 kwietnia 2009 r. w sprawie uchwalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za 

warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, została 

podjęta i otrzymała Nr LIV/378/2022. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

położonej przy zbiegu ulicy Józefa Piłsudskiego i Jana Cetnarskiego  (Druk Rady 

Miasta Nr 69/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości położonej przy 

zbiegu ulicy Józefa Piłsudskiego i Jana Cetnarskiego , w imieniu Burmistrza Miasta 

Łańcuta, przedstawiła Pani Beata Kałamarz – Tworek Kierownik Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Mieniem. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło 

się następująco: 

PTG „SOKÓŁ” wystąpił z wnioskiem o dzierżawę nieruchomości oznaczonej 

jako część działki nr 2950/9 oraz działki nr 2950/11 i 2948/8 o łącznej pow. 0.2939 ha 

od dnia 1.03.2023 r. w trybie bezprzetargowym, za ustaloną odpłatnością wynikającą 

z Zarządzenia Burmistrza Miasta Łańcuta. 

Ww. nieruchomości  położone są przy zbiegu ul. J. Piłsudskiego 

i ul. J.Cetnarskiego i  przeznaczone są na miejsca postojowe dla samochodów 

osobowych i autobusów. 

Stowarzyszenie chce zarządzać tym obszarem, by z uzyskanych przychodów 

móc realizować zadania statutowe towarzystwa.  
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Polskie Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” jest stowarzyszeniem 

sportowym, wpisanym na listę organizacji pożytku publicznego. Stowarzyszenie 

propaguje rozwój kultury fizycznej wśród społeczeństwa i upowszechnia zajęcia 

i dyscypliny o charakterze sportowym i ogólnorozwojowym oraz inne formy 

aktywności fizycznej i rekreacyjnej, aktywnie przeciwdziała patologiom alkoholizmu 

i narkomanii wśród dzieci i młodzieży. 

PTG Sokół w Łańcucie jako stowarzyszenie kultury fizycznej może prowadzić 

działalność gospodarczą, z której dochód przeznacza na realizację i wspieranie 

swoich celów statutowych. Przedmiotem działalności gospodarczej Towarzystwa jest 

działalność organizacji członkowskich, działalność usługowa wspomagająca 

transport lądowy, zakwaterowanie, wynajem i zarządzanie nieruchomościami 

własnymi i dzierżawionymi, działalność sportowa, rozrywkowa i rekreacyjna, 

działalność wydawnicza, reklamy, badanie rynku i opinii publicznej, handel 

detaliczny.  

Towarzystwo czynnie uczestniczy w życiu społecznym miasta i regionu poprzez 

organizację imprez sportowych, kulturalnych, masowych i innych. 

Dzierżawa placu przy zbiegu ulic Piłsudskiego i Cetnarskiego w Łańcucie 

umożliwi Towarzystwu pozyskanie środków na działalność statutową, przede 

wszystkim organizowanie imprez sportowych, sokolich drużyn młodzieżowych, 

organizowanie szkoleń sokolich, kursów, zlotów, obozów letnich i pokazów, 

tworzenie w zależności od zainteresowań członków odpowiednich grup sportowych, 

zespołów, sekcji i kółek kulturalno – oświatowych (koszty transportu, wyżywienia, 

usług sędziowskich). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radny Wrzesław Żurawski poinformował, że w dniu dzisiejszym z inicjatywy radnej  

Karoliny Piill – Sowa radni otrzymali drogą elektroniczną dokumenty dotyczące 

podstaw prawnych działalności stowarzyszenia o którym mowa w procedowanym 

projekcie uchwały. Powołując się na uchwałę Nr XXXVII/325/2010 z dnia 17 lutego 

2010 roku Rady Miasta Łańcuta w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Miasta Łańcuta przytoczył zawartą w rozdziale V § 17 ust.2  

treść pkt. 5 dotyczącą sytuacji w jakich może nastąpić zawarcie umowy najmu 

i dzierżawy  nieruchomości w drodze bezprzetargowej  w brzmieniu „ na cele 

prowadzenia działalności charytatywnej, kulturalnej, opiekuńczej, oświatowej, 

wychowawczej lub sportowo – turystycznej nie związanej z działalnością zarobkową”. 

Stwierdził, że plac przy zbiegu ulic Piłsudskiego i Cetnarskiego w Łańcucie 

przeznaczony jest na parking, a więc sama  nieruchomość nie służy bezpośrednio 
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prowadzonej przez PTG Sokół  działalności. Ponadto odnosząc się do zapisu „nie 

związanej z działalnością zarobkową” ma wątpliwość ponieważ parking generuje taką 

działalność. W związku ze sprzecznościami w interpretacji zapisów ze stanem 

faktycznym,  zwrócił się z prośbą o aktualną interpretację prawną w powyższym 

zakresie.    

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy, Zastępca Burmistrza pan Michał 

Mglej wyjaśnił, że w rozdziale V § 17 w ust. 2 jest również  pkt. 2 o treści „ Zawarcie 

umowy dzierżawy lub najmu następuje z dotychczasowym dzierżawcą lub najemcą , 

którzy nie naruszyli sposobu i warunków korzystania z nieruchomości 

sprecyzowanych w poprzedniej umowie” i do tego punktu należy odnieść 

przedmiotowy projekt uchwały.     

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za 

pomocą urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości położonej przy 

zbiegu ulicy Józefa Piłsudskiego i Jana Cetnarskiego, została podjęta 

i otrzymała Nr LIV/379/2022. 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do  uchwały Nr LII/361/2022 

Rady Miasta Łańcuta z dnia 5 października 2022 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych  i dworca autobusowego, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Miasto Łańcut, udostępnionych dla operatorów 

i  przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów (Druk Rady 

Miasta Nr 70/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do  uchwały Nr LII/361/2022 Rady 

Miasta Łańcuta z dnia 5 października 2022 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych  i dworca autobusowego, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Miasto Łańcut, udostępnionych dla operatorów i  przewoźników oraz warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, 

przedstawił Pan Piotr Skitał Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Rada Miasta Łańcuta w dniu 5 października 2022 roku podjęła Uchwałę 

Nr LII/361/2022 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworca 

autobusowego, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Łańcut, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 

z tych obiektów. 
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W związku z podjętą Uchwałą  Nr LIV/914/22 Sejmiku Województwa 

Podkarpackiego w dniu 2  listopada 2022 r.  w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXVIII/510/12 Sejmiku Województwa Podkarpackiego z dnia 21 grudnia 2012 r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Województwo Podkarpackie oraz warunków iż zasad korzystania 

z tych przystanków - w której wprowadzono nową numerację przystanków 

zlokalizowanych w granicach administracyjnych miasta Łańcuta przy ulicach: 

Kraszewskiego, Kolejowej, Podzwierzyniec, Sikorskiego, Kościuszki, Mościckiego 

oraz wprowadzoną nową lokalizacją przystanków przez Zarząd  Dróg Powiatowych 

w Łańcucie przy ulicach Wyszyńskiego oraz Kolejowej - zasadnym jest podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do  uchwały Nr LII/361/2022 Rady Miasta 

Łańcuta z dnia 5 października 2022 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych  i dworca autobusowego, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto Łańcut, udostępnionych dla operatorów 

i  przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów, została 

podjęta i otrzymała Nr LIV/380/2022. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (Druk Rady Miasta Nr 74/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, przedstawił pan Adam Opalka 

Wiceprzewodniczący Rady. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się 

następująco: 

 

W dniu 24 października  2022 r. wpłynęła do Rady Miasta Łańcuta petycja od THINK 

TANK-GENESIS POLONIAE z Poznania w przedmiocie uroczystego uczczenia 100. 

rocznicy uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji 

Marcowej) z 1921/22. 
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Przewodniczący Rady Miasta Łańcuta zgodnie z § 76a załącznika do Uchwały  

Nr XIV/119/2012 Rady Miasta Łańcuta z dnia 22 marca 2012 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Łańcuta  (Dz. Urz. Woj. Pod. z .2012 poz. 867 ze zm.) 

przekazał petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia oraz 

przedstawienia Radzie Miasta Łańcuta opinii. Po zapoznaniu się z przedmiotem 

petycji Komisja uznała, że petycja nie zasługuje na pozytywne rozpatrzenie 

i uwzględnienie. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrując petycję podkreśliła, że uchwalenie 

Konstytucji w marcu 1921 roku było jednym z ważnych wydarzeń politycznych, które 

niewątpliwie wpłynęły na proces kształtowania się wolnego i suwerennego państwa 

i pozostaje jednym z najważniejszych filarów polskiej demokracji.  

Jednakże Komisja, mając na względzie, że w Polsce uroczyście obchodzi się 

rocznice uchwalania ważnych dokumentów uznała, że uroczyste uczczenie 100. 

rocznicy uchwalenia Konstytucji Marcowej powinno się  było odbyć w marcu 2021 

roku, a nie w  grudniu 2022 r., o co wnioskują składający petycję.   

Stanowisko Komisji utwierdził również fakt, że zarówno Sejm jak i Senat  

Rzeczypospolitej Polskiej podjął uchwały w sprawie upamiętnienia 100. rocznicy 

Konstytucji Marcowej  w marcu 2021 r.  

 

Rada Miasta Łańcuta po zapoznaniu się z opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

postanowiła odmówić uwzględnienia przedmiotowej petycji.  

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za 

pomocą urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie rozpatrzenia petycji, została podjęta i otrzymała Nr LIV/381/2022. 

 

Ad.12 

Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

1) Radny Adam Bielecki w imieniu mieszkańców Osiedla „Wschód” podziękował 

za ustawienie wiat przystankowych przy drodze krajowej nr 94, o które 

wnioskował na posiedzeniach Sesji Rady Miasta.  

 

2) Przewodniczący Zarządu Osiedla „Śródmieście” pan Aleksander Cymerys 

w imieniu mieszkańców i swoim własnym podziękował Burmistrzowi Miasta 

i Radzie Miasta za wszystkie zrealizowane inwestycje w tej części miasta. 

Zwrócił uwagę że w bieżącej kadencji zostało podjętych szereg inicjatyw ze 
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środków pozyskanych z zewnątrz, bez zaciągania kredytów i wyprzedaży 

majątku. 

 

Odnosząc się do powyższego Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek wyjaśnił, że: 

 

Ad1) od trzech lat konsekwentnie dokonywany jest montaż nowych wiat 

przystankowych, który w przyszłym roku zostanie zakończony.   

 

Kończąc posiedzenie, Przewodniczący Rady wraz z  Burmistrzem  Miasta złożyli 

obecnym na Sesji oraz mieszkańcom Łańcuta Szczęśliwego Nowego 2023 roku.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady zamknął LIV Sesję 

Rady Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

 

Małgorzata Rzeszutek 

 

Wiceprzewodniczący Rady: Adam Opałka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


